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General kommentarer 
Læs venligst dette afsnit inden man går til den specifikke lokation man har aktiviteter på. 

 
Nedenstående oplæg til sæsonfordeling er oplæg til endelige sæsonfordeling 2023/2024. 1. runde ansøgninger er 

behandlet og afsluttet med dialogmøder mellem d. 28-30 marts. Efter dialogmøderne har der været åbent for man 
kan ansøge om ledige tider i 2. runde. Det er udarbejdet i dialog med Frederikssund Idrætsråd, Aftenskolernes 

Samråd og Frederikssund Idrætsanlæg.  

 
Høring 

Der er indkommet 18 høringssvar.  
 

Dialogmøder 
 

Der er afholdt nedenstående dialogmøder. 

• Frederikssund D. 28 marts kl 16:00 – 17:00 i mødelokale i Frederikssundhallen´ 

• Jægerspris d. 28 marts kl 17:30 – 18:30 i Caféen i Kignæshallen 

• Bilateral dialog mellem Jægerspris Underducks og Jægerspris Idrætsklub d. 28 marts kl 16:30-18:30 

• Svømmehaller d. 28 marts kl 19:00 – 20:00 i Idrætsbyens mødelokale 

• Slangerup d. 30 marts kl 17:00 – 18:00 i Sælen i SIK 

 

  



  

  
4/68 

Frederikssund 

Haller  

Frederikssund Hallen 

Hal A 
Frederikssund Tennis får justeret deres dagtider, således bostedet Tolleruphøj kan få tider. Frederikssund Ultimate 

har fået 2. runde ansøgninger opfyldt. 
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Hal B 
Ingen konflikter.  
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Græsebakkeby Hallen 

Konflikt mandag Græse Gym. har søgt 16-19:30 og FBK92 søgt 19-20 (har i dag 20-21:30). 
Udkast. Græse Gym. får ansøgt tid og FBK92 får tiden kl. 19:30-21. 

OBS: Græse Gym. har også søgt Enkeltbookinger = alle sat på buffer og bookes senere. 
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Ådalen Skole 

Hal 1 
-Konflikt tirsdag ml. FC Fjordbold og FBK92 kl. 18-19. FBK92 sat på buffer, da de ikke har tiden før. 

-Konflikt torsdag ml. FIK og FBK92.  
FIK søgt 16-21 (havde sidst 16-20). FBK92 søgt tiden kl. 20-21. 

Udkast: FIK beholder gamle tid 16-20 og FBK92 tildeles ansøgte tid kl. 20-21. 
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Hal 2 
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Frederikssund Privatskole 

Frederikssund Kommune råder over 10 timer på Privatskolen om ugen. Konflikt tirsdag: Gymnastik og tennis har søgt 
de samme tider som de begge har i 22-23.  

Men OAKS har også søgt kl.17-19. 
Udkast: OAKS har ikke benyttet Privatskolen før = sættes på bufferliste. 

Gymnastik og tennis beholder de samme tider som nu. 

-Lille konflikt torsdag på 30 min. ml. Gymnastik og tennis = tildeles samme tider som 22-23. 
-Fejlbooking på bufferlisten fra Fr.Sund Idrætsanlæg (Ronni) som blot skal slettes. 

OBS: Tennis har 1 time til rådighed efter normtallene. Tirsdagstiden kl. 18-19 er derfor ok. Den ansøgte torsdagstid 
kl. 18:30-20 er derfor sat på buffer. Kan søges i 2. runde.  

 
 
 

Frederikssund Gymnasium 

Konflikt HK73, FBK92 og Dalby IF om onsdagen. = FBK92 og Dalby sat på buffer da ikke har benyttet hallen før og 

HK73 beholder samme tid som i 22-23. 
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Høringssvar for haller i Frederikssund 

FBK92 
Fra: Niels Hejnfelt <niels@hejnfelt.dk>  

Sendt: 23. marts 2023 06:31 
Til: Kultur og fritid (Funktionspostkasse) <kulturogfritid@frederikssund.dk> 

Cc: Poul Erik Nielsen <eakpen@post.tele.dk> 

Emne: Høringssvar vedr. halfordeling 
 

I FBK92 har vi gennemgået lokalefordelingen, og vi har følgende indsigelse: 
 

Frederikssund Gymnasiums nye multihal: 

FBK92s ønske om onsdag kl. 17-19 er "sat på buffer", med den begrundelse, at vi ikke har haft tiden før, men det er 
direkte forkert! 
FBK92 havde præcis denne tid sidste sæson! 
Vi vil dog stille os tilfredse med tiden kl. 18-19, som endnu ikke er disponeret. 

 
Græse Bakkeby hallen: 

Vi kan muligvis have interesse i den endnu ikke disponerede haltid onsdag kl. 16-18. 

 
 

Med venlig hilsen 
 

Niels Hejnfelt 

FBK92 
Tlf. 26 73 75 73 

Mail: niels@hejnfelt.dk 
 

KOMMENTARER – FBK92 har ikke tiden på gymnasiet i indeværende sæson, hvor tiden bruges til børne 
håndbold. 

 

Frederikssund Volleyball Klub 
 

Fra: Karina Leonhard <ka@frederikssundvolley.dk>  
Sendt: 16. marts 2023 17:34 

Til: Martin Hald <mhald@frederikssund.dk> 

Emne: Fwd: Lokalefordeling 2023-2024 - udkast i høring - OBS høringsfrist d. 26 marts 
 

Hej Martin 
 

Vi har lige modtaget denne sæsonfordelingen. I skriver vi kun kan få 11 timer i første runde og ikke 12, da vi ikke er 

bevillinger til mere end 11 (vi kunne så søge i 2. Runde) 
I mailen fra februar stod der, at vi var bevilliget til 12  

Hvad er det rigtige? 
 

Vh Karina 
 

KOMMENTARER – Rettede deres tildeling til 12 timer som svarer til normeringen. 

 
Rulleskøjteklubben FRISK 

Til Frederikssund Kommune, Kultur og Fritid 
 

Att. Frederikssund Idrætsråd, Aftenskolernes Samråd og Frederikssund Idrætsanlæg. 

  
Rulleskøjteklubben FRISK takker for det fremsendte oplæg til lokalefordeling i Frederikssund Kommune for sæson 

2023-2024.  
  

Vi har med glæde konstateret, at FRISK i det indledende høringsmateriale er tildelt alle de ansøgte haltimer i Ådalen, 
hal 1. 

 

mailto:niels@hejnfelt.dk
mailto:kulturogfritid@frederikssund.dk
mailto:eakpen@post.tele.dk
mailto:niels@hejnfelt.dk
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Vi hilser velkommen, at kommunen ved dette års timefordeling har erkendt, at normtalsberegningen i kommunens 

halfordelingspolitik langt fra tilfredsstiller FRISK´s reelle behov, som er de i høringen tildelte 25 haltimer.  
  

Kunstrulleskøjteløb indebærer et særligt krav til gulvets art (parketgulv), som kun findes i enkelte af kommunens 
faciliteter, herunder bl.a. Ådalen, hal 1. Endvidere har FRISK en del udstyr, som vi anvender i træningen og opbevarer 

i et lånt lokale i tilknytning til hal 1. Flytning af udstyr til andre haller i løbet af en uge, ville give logistiske 

udfordringer og besværliggøre kontrol af udstyret.    
 

I kunstrulleskøjteløb deltager de mere erfarne rulleskøjteløbere typisk i flere discipliner. Hver disciplin kræver særskilt 
træningstid, hvilket for FRISK giver et større behov for haltimer, end hvad fordelingen, som sker på baggrund af vores 

medlemstal, udregnes efter.  

 
FRISK vil som tidligere år deltage i dialogmøde d. 28. marts 2023 i Frederikssund Hallen.  

   
Vi ser frem til den videre dialog.  

 
På bestyrelsens vegne 

  

Frank Davidsen 
Formand for Rulleskøjteklubben FRISK 

Tlf. 2275 2804 
Email: fldavidsen@gmail.com 

Kommentarer til færdige udkast  

Udfyldes med indkomne høringssvar 

Ønsker til 2. runde 

 
Græse Bakkeby Hallen - Græse Sigerslevvester Gymnastik Forening 

Lørdag 10:30-11:00. Kan ikke lade sig gøre. Har i stedet fået tildelt 8:30-9:00. 
 

Fr.Sund Hallen/Hal A – HK73 

Mandag 21:00-22:00 
 

Fr.Sund Hallen/Hal B – HK73 
Fredag 16:00-18:00 og lørdag 12:00-14:00 

 

Fr.Sund Gymnasium – HK73 
Tirsdag, onsdag og torsdag 18:30-19:00 

 
Græse Bakkeby Hallen – Fr.Sund Gymnastik Forening 

Tirsdag 20:00-22:00 

 
Privatskolen – Fr.Sund Tennis Klub 

Torsdag 18:30-20:00 
 

Fr.Sund Hallen/Hal A – Fr.Sund Ultimate Club 
Fredag 21:00-22:00 

 

Fr.Sund Hallen/Hal B – FBK92 
Mandag og onsdag 21:00-22:00 

 
Græse Bakkeby Hallen – FBK92 

Onsdag 16:00-18:00 og lørdag 10:30-12:00 

 
Ådal Skolen/Hal 2 – Fr.Sund Volleyball Klub 

Mandag og onsdag 22:00-22:30 
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Sale 

Dansesalen 
Genshi-Kan og Gymnastik deler dansesalen om tirsdagen. Konflikter om fredagen. Der er indstillet til at man 

fastholder fordelingen som i dag. 
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Brydesalen 
 
Ingen konflikter eller kommentarer. Foreningerne havde glemt at søge og Frederikssund Idrætsanlæg har lagt de 

samme tider ind som sidste år.  
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Falkenborg Multihal 

Ingen konflikter. Gymnastikforeningen deler hallen med Klub Mix. De ledige tider bruges af klubben. 
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Marienlyst Multihal og gymnastiksal 

Shaolin’s ansøgte lørdagstid kl. 10-13 sættes på buffer pga. for få timer. Bookes i 2. runde. 

Ansøgt lørdagstid kl. 10-12 sættes på buffer pga. for få timer. Bookes i 2. runde. 

Ansøgt lørdagstid kl. 13-19:30 ændres til kl. 14-19:30. Timen fra kl. 12-13 bookes i 2. runde. 
Ansøgt torsdagstid 16:30-19:30 flyttes til om onsdagen, da ungdomsskolen har torsdag. 
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Høringssvar for sale i Frederikssund 

Frederikssund Taekwondo 

 
Fra: Peter Mejer <peter.mejer67@gmail.com>  

Sendt: 26. marts 2023 21:09 

Til: Kultur og fritid (Funktionspostkasse) <kulturogfritid@frederikssund.dk>; Martin Hald <mhald@frederikssund.dk> 
Emne: Frederikssund Taekwondo - Kommentarer til lokalefordeling 23-24 

 
Frederikssund taekwondo er en klub i vækst og med løbende udvikling af talenter inden for eliten, men det kan ofte 

være en udfordring når der ikke er tilstrækkeligt med faciliteter til rådighed i kommunen. 

 
I indeværende år har vi trænet elitehold i kamp som følgende, og det ønsker vi at bibeholde som et minimum: 

Marienlystskolen gymnastiksal: 
Mandag: 17:00-20:30 (Elite øvede kamp) 

Torsdag: 17:00-20:30 (Elite øvede kamp) (Ungdomsskolen har ikke benyttet hallen !) 
Lørdag: 10:00 - 12:00 (Elite øvede teknik) og 13:30-18:30 (Elite øvede kamp) 

 

Ud over ovenstående træner vi fast i multihallen som følgende: 
Mandag: 17:30-21 

Onsdag: 17:30-21 
 

Vi har meget udstyr i klubben, og vi bruger en del tid på forberedelse til hver træning specielt til kamp træningerne 

hvor der til hver træning skal udlægges 300-400 måtter, og efter endt træning skal de fjernes hvilket er til stor 
frustration for såvel eliteudøvere som instruktører samt forældre.  
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Kan I oplyse muligheden for om vi kan komme i betragtning til et fast træningssted ?, evt med tilhørende klublokale, 

det ville skabe et bedre elitemiljø for udvikling. 
 

Kontakt os gerne så vi kan vende mulighederne, ellers kan vi indledningsvis vende det på kommende dialogmøde. 
 

MVH 

Frederikssund Taekwondo 
 

 
Frederikssund Gymnastikforening 

Hej Martin og Jonas 

 
Vi har modtaget sæson fordelingen for den nye sæson 23/24, desværre er der sket en fejl i tiden I Multihallen da vi  

har tastet forkert, i tiden om onsdagen, vi har to børnehave hold fra kl 16.00 til 18.30 men kun fået tastet ind til 
17.30. håber det kan blive rettet, så vi kan få begge timer igen. 

Det vil alle blive meget glade for. 
 

 

Mange hilsner 
Bestyrelsen  Frederikssund Gymanstikforening 

Anne Marie 
 

Hej  

,  
Rytmehold Valkyrierne som træner I Multihallen Falkenborgskolen,  klager over at gulvet er meget glat når de laver 

spring, piruetter m.m, gymnasterne er simpelthen  bange for at komme til skade på det glatte gulv.og kommer ikke 
ordentlig ud i øvelserne. 

Vi har forhørt os hos pedellen, der mener at der ikke er ændret noget i proceduren omkring at vaske gulvet, det er 
simpelthen materialet af gulvet der gør at det er glat. 

Er der en mulighed for at Badminton vil bytte med 2 timer en tirsdag 19.30 -21.30 i Hal B, så Valkyrierne kan få det 

gulv de kan stå fast på???. 
 

 
Mange hilsner 

Anne Marie Fabricius  og instruktør Kristina Svinding 

 
Shaolin Kung-Fu 

Fra: Shaolin Kung Fu <info@shaolinkungfu.dk>  
Sendt: 24. marts 2023 09:30 

Til: Kultur og fritid (Funktionspostkasse) <kulturogfritid@frederikssund.dk> 

Cc: Diklacarmi <diklacarmi@hotmail.com>; Jesperfalkenberg <jesperfalkenberg@outlook.dk>; Benjamin Wang 
<ennebennebum1@gmail.com>; Janushjorth <janushjorth@hotmail.com> 

Emne: Fwd: Lokalefordeling 2023-2024 - udkast i høring - OBS høringsfrist d. 26 marts 
 

 
Hej 

Angående vores ansøgte tider for sæson 2023-2024 

Da der var problemer med Login til Siden for ansøgninger, Fik jeg Lene fra Kultur og Fritid til at lægge dem ind. 
Derfor er der ikke skrevet kommentar til tiderne, som jeg plejer. 

Kan se de tider i forslår til os i næste sæson desværre vil ødelægge meget af vores kerne træning. 
  

Fra Side 13 i Høringsmaterialet 

” Marienlyst Multihal og gymnastiksal 
Shaolin’s ansøgte lørdagstid kl. 10-13 sættes på buffer pga. for få timer. Bookes i 2. runde. 

Ansøgt lørdagstid kl. 10-12 sættes på buffer pga. for få timer. Bookes i 2. runde. 
Ansøgt lørdagstid kl. 13-19:30 ændres til kl. 14-19:30. Timen fra kl. 12-13 bookes i 2. runde. 

Ansøgt torsdagstid 16:30-19:30 flyttes til om onsdagen, da ungdomsskolen har torsdag.” 
  

Vores kommentar til 

Shaolin’s ansøgte lørdagstid kl. 10-13 sættes på buffer pga. for få timer. Bookes i 2. runde. 
Vores kommentar: 
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Det er tidrummet hvor flest af vores elever træner på engang. Hvis ikke vi kan have tiden fra kl. 10-13 vil det gå ud 

over ca. 30 elever i alderen 6-23 år som kommer og træner i det tidsrum, da vi har 3 hold kørende i hallen samtidigt.  
Vi har ikke mulighed for at rykke til andre tider for de unge, da instruktører ikke kan på andre tidspunkter og må 

derfor lukke holdene ned. 
Så vi ser meget gerne vi får disse tider tilbage. 

Har markere med gult hvor i måske kan skære i vores tider så vi kan få lørdagen tilbage. 

  
Spørgsmål 

Så skal jeg høre om de tre markeret linjer i Turkis fra høringsmaterialet er tiltænkt os eller er det Taekwondo. Det 
ligner det er Taekwondo ud fra det der er lagt ind i på gymnastiksalen – Det må i meget gerne lige vende tilbage 

med, tak. 

  
  

Vi ønsker i som minimum tilgodeser følgende Kerne tider fra os: 
Det gult markeret er der hvor i kan tage tider fra os hvis det er. 

 
Tirsdage  

Marienlystskolen -  Multisalen 

kl. 17 til 18:30 , træner unge mellem 10-14 år  
kl. 18:30 – 20 , trænes fra 15 år + 

(Vi ansøgte tider fra 17-21 – Tiden kl. 20-21 vil vi gerne frafalde hvis det er) 
  

Torsdage 

Marienlystskolen -  Multisalen 
kl. 18-20 træning fra 15 år + 

(Vi ansøgte tider 17-21. Tiden fra kl. 17-18 og igen fra kl. 20-21 vil vi gerne frafalde hvis det er) 
Lørdage 

Marienlystskolen -  Multisalen 
Kl 9- 10 træner Nye elever mellem 6-9 år ca. 15 stk 

Kl. 10-12 træner børn og unge mellem 7-14 år 

Kl. 11-13 træner unge fra 15+ 
(Ansøgte tider 9-14 – Tiden fra kl. 13-14 vil vi gerne frafalde hvis det er) 

  
De frafaldte tider skulle gerne gøre vi har timer nok til at få lørdags tiden fra kl. 10-13 tilbage. 

Jeg håber i vil tilgodese vores Kerne tider så vi ikke kommer til at  tabe endnu flere medlemmer end vi har gjort over 

de sidste 3 år. 
  

På forhånd tak og god weekend 
Søren Kluge 

Formand 

Shaolin Kung Fu 
 

 
 

Kommentarer til færdige udkast  

Udfyldes med indkomne høringssvar 

Ønsker til 2. runde 

 
 Marienlyst/Salen – Fr.Sund Taekwondo Klub 

Torsdag 16:00-20:30 (Ungdomsskolen ønsker ikke længere denne tid) 
 

Marienlyst/Multihal – Shaolin Kung Fu 

Lørdag 10:00-13:00 
 

Marienlyst/Sal – Fr.Sund Taekwondo 
Lørdag 10:00-13:00 
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Slangerup 

Haller  

Generelle kommentarer 
Den fulde normering kan kun opnås når tiderne i ydretidspunkterne bruges. Fordelingen af hallerne i Slangerup 
Idræts og Kulturcenter skal ses samlet.  

 
Hal 1 
Slangerup Klatreklub og Slangerup Badminton deler banen tættest klatrevæggen. Klatreklubben får lagt deres timer 

ind efterfølgende for at kunne godkende sæsonfordelingen. Klatrekubbens ansøgninger er lagt ind som ansøgt. 

 
 

  



  

  
20/68 

Hal 2 
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Høringssvar for hallerne i Slangerup 

Slangerup Badminton 

Slangerup Badmintonklub 

- Den sociale og ambitiøse klub! 
 

Slangerup den 26. marts 2023 
Frederikssund Kommune 

Kultur & Fritid 
kulturogfritid@frederikssund.dk 

 

Vedr. Høringssvar vedr. sæsonfordeling 2023-2024 
Vi har i Slangerup Badminton haft mulighed for se nærmere på fremsendte oplæg til fordeling af haltider i 

SIK, fremsendt den 16. marts 2023. Her fremgår det tydeligt at der tilstræbes en optimal fordeling af de 
forskellige brugers interesser, sammenholdt med det begrænset antal timer hallerne kan benyttes til 

foreningsrelaterede aktiviteter. 

Vi har dog enkelte sammenfaldende interesse med de øvrige brugere af SIK som beskrevet nedenfor: 
 

Hal1: 
I det fremsendte materiale for hal1 er det ikke muligt for os at se de tider Slangerup Klatreklub (SKK) har 

ansøgt, da der i det fremsendte materiale blot står ”Slangerup Klatreklub og Slangerup Badminton deler 
banen tættest klatrevæggen. Klatreklubben får lagt deres timer ind efterfølgende for at kunne godkende 

sæsonfordelingen. Klatrekubbens ansøgninger er lagt ind som ansøgt” – derfor har vi været i kontakt med 

SKK, som oplyser at de 2 ekstra timer, de tildeles i den kommende sæson, er ansøgt onsdag aften fra kl. 
19.00 – 21.00. 

Det betyder desværre at vores Motionisthold, som pt. tæller 42 medlemmer og i øvrigt træner både mandag 
og onsdag mellem kl. 20.00 – 22.30, også skal undvære bane1 den første time af træningstiden onsdag, og 

som gør at bane1 ikke vil blive benyttet den sidste time. 

Det er derfor vores ønske at SKK placere den sidste ansøgte time onsdag mellem kl. 20.00 – 21.00 om 
fredagen i forlængelse af deres eksisterende tid, og at bane1 afvaskes inden kl. 20, så den kan benytte til 

badminton fra kl. 20.00 onsdag aften. 
Desuden håber vi også at hallens personale vil prioritere regelmæssig vask (med sæbe) af hal1, da det 

anvendte magnesium fra SKK spredes i hele hallen og gør alle badmintonbaner glatte og farlige at spille på. 

 
Hal2: 

I forhold til den fremsendte fordelingen i hal2 acceptere vi det forlagte udkast hvor Slangerup Håndbold 
(SHF) benytter hal2 onsdag frem til kl. 19.00 og vi efterfølgende overtager hallen. Men vi har desværre i de 

forgangene sæsoner oplevet at SHF har en omfangsrig anvendelse af harpiks, hvilket gør at der i mange 
tilfælde er store områder med harpiks på primært badmintonbane 7, 9 og 11. Dette er utilfredsstillende og vi 

henstiller derfor igen, igen, igen til at SHF ikke anvender harpiks eller harpiksbolde til deres træning før kl. 

20.00 om mandagen og før kl. 19.00 om onsdagen i den kommende sæson – eller alternativt sikre en rimelig 
afvaskning af harpiks indenfor egen haltid, så hallen kan benyttes til badminton til tiden. 

Det er os stadig uforstående at én forening (SHF) har ”ret” til at påfører store udgifter (tid og penge) til driften 
af SIK, til fjernelse af harpiks fra gulv, vægge og tribuner, og opfordre derfor til at hallens personale og SHF 

finde en løsning hvor anvendelsen af harpiks kan minimeres. 

Den sidste normtime, som vi ikke er tildelt i det fremsendte oplæg til fordeling af haltider i SIK, ønsker vi 
placeres i forlængelse af vores tid i hal1 lørdag formiddag fra kl. 10.00 – 11.00 hvor vi vil oprette et nyt 

miniton hold for de mindste spillere startende i næste sæson. 
På bestyrelsens vegne 

Michael Stehr, formand 
 

Slangerup Klatreklub 

 
Fra: Slangerup Klatreklub <larsbkc68@gmail.com>  

Sendt: 26. marts 2023 21:28 
Til: Kultur og fritid (Funktionspostkasse) <kulturogfritid@frederikssund.dk> 

Cc: Slangerup Klatreklub <slangerupklatreklub@gmail.com> 

Emne: Slangerup Klatreklub - Høringssvar til haltider for sæsonen 2023/2024 
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Til rette vedkommende 

 
Vi har været i dialog med Slangerup om placeringen af de 2 ekstra timer, som vi er blevet tildelt i sæsonen 

2023/2024. 
 

Vores første prioritet er onsdag fra kl. 19-21, så vi for det første har en mere sammenhængende træningstid, og 

dernæst har bedre mulighed for at afvikle sikringskurser, som vi i øjeblikket kun har mulighed for at holde om 
mandagen. 

 
I vores dialog med Slangerup Badminton kan vi forstå, at de 2 timer om onsdagen vil passe dem dårligt.  

 

Et kompromis kunne være at flytte de 2 ekstra timer til om torsdagen fra kl. 16-18 eller i tidsrummet kl. fra 19-22. 
 

Vi fortsætter dialogen med Slangerup Klatreklub, i håbet om at finde en løsning, der kan tilfredsstille begge parter. 
 

Det bliver Peter Ravn fra Slangerup Klatreklub, der deltager i dialogmødet torsdag den 30. marts kl. 17.00 
 

Venlig hilsen 

 
Lars Christensen 

Slangerup Klatreklub 
 

 

Kommentarer til færdige udkast  

Udfyldes med indkomne høringssvar 

Ønsker til 2. runde 

SIK/Hal 3 – A6 Svømmeklub 

Søndag 12:00-12:30 
 

SIK/Raasigvang 1+2 – Slangerup Bordtennis Klub 

Tirsdag 16:45-20:00 Raasigvang 1 og tirsdag 19:00-21:30  
 

SIK/Raasigvang 2 
SIK/Hal 1 – Slangerup Badminton Klub 

Fredag 20:00-22:00 og lørdag 10:00-11:00 
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Sale 

 

Raasigvang (nærmest caféen/ nærmest P-pladser) 
Ingen konflikter. 
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Hal 3 
Ingen konfliktende ønsker.  
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Slangerup Administrationscenter 
Konflikt tirsdag ml. Slangerup Gym. søgt samme tid 17-20 og SOIF senior søgt 19-21 (har i dag 20-22). 
Udkast: De tildeles begge de samme tider som i 22-23. 
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Byvangsskolens gymnastiksal 

Fr.Sund Atletik har søgt lørdage kl. 9-11. Er sat på buffer, da de ingen saltimer har. Kan bookes i 2. runde. 
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Lindegaardsskolens gymnastiksal 

Open Hand Kung Fu har søgt 8 timer, men har kun 6,6 saltimer. 1,5 time er sat på buffer og kan bookes i 2. runde. 

 

 

 

Høringssvar for sale i Slangerup 

Frederikssund Oaks 
Hej Martin 

Hvorfor er alle Oaks cheerleaders tider afslået? 

 

Vi har fået afvist dem alle og gymnastikken har fået godkendt tider i det tidsrum som vi normalt har i Raasigvang 1. 

 

Jeg er meget uforstående overfor dette. 

Såfremt der er en fejl i vores indberetning i booking systemet så forstår jeg ikke hvorfor vi ikke er blevet gjort 

opmærksom på det. 

 

Og når vi nu efterhånden har været i Raasigvang 1 igennem flere år, så forstår jeg slet ikke at vores tider blir afvist 

men at I tildeler gymnastikken en af vores sædvanlige tider.  

Hvis der blir rettet op på det og vi kan få tider tildelt i Raasigvang, så er det umuligt for os at skulle være i Raasigvang 

2 den ene dag med alle hold. Pigerne kan ikke skubbe 5 måtter ind igennem døren og netop derfor havde vi sagt nej 

til at bytte hal da gymnastikken kom og spurgte om vi kunne bytte hal om onsdagen. 

 
Med venlig hilsen / Best Regards 
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Lena Skovgaard 
Cheer koordinator 

Frederikssund Oaks 
 

SVAR TIL FREDERIKSSUND OAKS 

   
Til info: 

 
OAKS Cheerleaders havde jeg fået sat på bufferlisten. 

 

Dette var en fejl, da rent faktisk har Saltimer til rådighed.  
 

Jeg havde ikke lige set, at timerne var oprettet under Slangerup Området. 
 

De er nu lagt ind mandag og onsdag kl. 16:30-21 som ønsket og i indeværende sæson.. 
 

Slangerup Gymnastik havde ganske vist ønsket deres nuværende onsdagstid flyttet fra Raasigvang 2 ind i 1. 

 
Dem har jeg nu flyttet tilbage i 1’eren og Simon fra foreningen er underrettet om dette. 

Kommentarer til færdige udkast  

Udfyldes med indkomne høringssvar 

Ønsker til 2. runde 

Byvangskolen – Fr.Sund Atletik Lørdag 9:00-11:00 

Lindegårdskolen – Open Hand Kung Fu Lørdag 9:00-10:30 
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Hornsherred 

Haller  

Skibby Hallen 
Ingen konfliktende ønsker.  
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Maarbækhallen 
Ingen konflikter. Torsdag aften deles imellem foreningerne 
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Møllegaardshallen 
Konflikter med JIK Fodbold og Underducks mandag og onsdag. Foreningerne afholdte et bilateralt møde, hvor de 
fandt et kompromis. Generelt er normeringen misvisende for foreningerne der gerne vil have tider på Jægerspris 

Idrætscenter fordi den er meget højere end hvad man kan forvente at få tildelt. Begge foreninger der dagligt træner i 
Møllegaardshallen har medlemsfremgang og behov for mere tid. Den tid kan kun skaffes i andre haller i Hornsherred. 

Der bliv fundet nogle løsninger der frigav tider i jægersprishallen til floorball. 

 
  



  

  
32/68 

Jægersprishallen 
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Skuldelev Hallen 
Udkast: Klub/SFO Skuldelev har søgt onsdag kl. 16-20, men tildeles kl. 16-19 så SSSK Floorball kan beholde deres tid 
kl. 19-21. 

Men SSSK Floorball og Håndbold Fitness lørdag kl. 9:30-12 er begge sat på buffer pga. for få timer. Kan bookes i 2. 
runde.  
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Solbakkehallen 
Ingen konflikter. 

 
 

Kommentarer til færdige udkast  

 
Jægerspris Underducks 

 

Høringssvar vedr. oplæg til halfordelingstider  
Vedr. Træningstid i Møllegårdshallen  
Konklusion A. Træningstid (side 2)  
I indeværende år har vi 18 timers træningstid.  
Medlemstallet berettiger os til 34 timer.  
Høringsforslaget tildeler os 18 timer.  
Brug for 24 timer placeret idrætsfagligt rigtigt.  
B. Kun indendørs (side 3)  
Vi er aktive i mindst 10 måneder (aug-maj).  
Vores højsæson ligger i vinteren (sep-apr).  
C. Vi tilbyder floorball for alle (side 3)  
UANSET køn, alder, etnicitet og niveu samt fysiske og psykiske begrænsninger.  
D. Hele dage i samme hal (side 3).  
Tungt arbejde med bander bliver lettere.  
Fuld udnyttelse af træningstiden og halgulvet.  
Samarbejde/opbakning mellem trænere.  
Klubliv og indbyrdes inspiration.  
Opbygning af kønsopdelte hold fra U11 og op.  
E. Krav fra Floorball Danmark (side 4).  
Flere banestørrelser = brug for mere plads  
F. Lokal succeshistorie (side 4).  
Flere medlemmer = brug for mere træningstid. 

 

 
A.  
VI ØNSKER OS 24 TIMERS TRÆNINGSTID  
Jægerspris Idrætscenters to idrætshaller - Jægersprishallen og Møllegårdshallen kan rumme aktiviteter i, tilsammen, 70 timer.  
På baggrund af indberettede medlemstal har de foreninger, der i dag holder til i Jægerspris Idrætscenter, fået tildelt følgende 
nøgletal (træningstimer):  
JIK Fodbold 24  
Floorball 34  
JIK Badminton 19  
Tennis 4  
I alt 81 træningstimer  
I indeværende sæson råder de samme foreninger over følgende antal træningstimer i samme to idrætshaller:  
JIK Fodbold 18  
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Floorball 18  
JIK Badminton 16,5  
Tennis 0  
I alt 52,5 træningstimer  
Ledige timer i år 15  
Femhøj (2. runde?) 2,5  
I alt 70 træningstimer  
På ovenstående figurer kan man tydeligt se, at Floorball har fået meget lidt tid tildelt i forhold til de øvrige faste idrætsgrene i 
Idrætscentret.  
I høringsmaterialet får Floorball kun tildelt ca. 53% af det antal træningstimer, som vi er berettiget til, mens Fodbold og 
Badminton ligger på tildelinger på henholdsvis 75% og 87%.  
Og det på trods af, at floorball er en indendørs vinter-idrætsgren på linje med badminton, mens fodbold er en primær udendørs 
idrætsgren.  
Vi ønsker imidlertid ikke en udvidelse på bekostning af de andre idrætsgrenes behov, men vi kan nedenfor skitsere et 
løsningsforslag, hvor både floorball og fodbold får flere træningstimer indendørs UDEN, at det rammer andre af de nuværende 
brugere.  
Der er nemlig hele 15 ledige træningstimer i de to haller i denne sæson, og de bør selvfølgelig tages i brug.  
Vi forestiller os følgende:  
- Floorball tildeles Møllegårdshallen mandage, onsdage, torsdage og fredage (24 timer).  
De andre foreningers timetal kan f.eks. placeres således:  
- Fodbold tildeles Møllegårdshallen tirsdage og lørdage (11 timer)  

- Fodbold tildeles Jægersprishallen tirsdage, fredage mellem 16-18 samt lørdage (13 timer)  
 
JIK Badminton tildeles Jægersprishallen mandage, onsdage og torsdage (18 timer), hvilket matcher deres berettigede antal 
træningstimer, og de timer, som de har i dag. 

 
Femhøj Badminton tildeles Jægersprishallen fredage mellem 18-22, som de har i dag.  
Med den samlede løsning er det kun Floorball som ikke får det antal træningstimer, som vi er berettigede til.  
Alle 3 andre nuværende brugere af hallerne i Jægerspris Idrætscenter får efter denne plan nærmest præcist det antal 
træningstimer, som de er berettiget til.  
Det er vores forventning, at vi hjælper hinanden med at få optimale betingelser for at kunne præstere bedst muligt i hver vores 
turneringer.  
Derfor er det også logik, at en indendørs idrætsgren bliver lidt forfordelt på bekostning af en udendørs idrætsgren - både på 
antal træningstimer og på deres placering på ugedage, for der skal være både logiske og idrætsfaglige begrundelser for, hvornår 
disse træningstimer placeres på ugen.  
Derfor ønsker vi flere træningstimer og netop derfor ønsker vi torsdage i Møllegårdshallen ekstra indlemmet i vores 
træningstimer & planlægning fremover.  
B. KUN INDENDØRS  
Floorball spilles i Danmark kun indendørs.  
Dette medfører, at vi er aktive indendørs i perioden fra august til maj.  
Vores højsæson for turneringsaktiviteter ligger i perioden fra september til april.  
Vi søger derfor Møllegårdshallen som hjemsted for vores primære facilitet (floorball), idet vi opfylder alle forudsætninger 
beskrevet i kommunens Lokalefordelingsregler incl en udnyttelse på mindst 8 måneder af en sæson.  
- Depotrummene mv. er projekteret til, at vores materialer kan opbevares.  

- Der er streget op på halgulvet i Møllegårdshallen til floorball.  

- Gulvbelægningen i Møllegårdshallen er identisk med de gulvbelægninger, som vi oftest spiller på i andre kommuner, og vores 
gulvbelægning fremmer det tekniske spil, mens den lette bold hopper meget mere umotiveret på f.eks. et trægulv (som generelt 
buler mere).  
 
C.  
VI TILBYDER FLOORBALL FOR ALLE  
Møllegårdshallen er det perfekte sted at kunne tilbyde floorballhold for alle uanset køn, alder, etnicitet, niveau samt fysiske og 
psykiske begrænsninger.  
I dag har vi faktisk et hold for sindslidende, Ukrainske gæstemedlemmer på flere hold samt det næstbedste damehold i Danmark 
øst.  
D.  
HELE DAGE I SAMME HAL  
Det er hårdt arbejde at få sat bander op og få dem taget ned igen. Derfor ønsker vi hele dage, så vi kan minimere både 
slæbearbejdet for vores trænere m.fl. og det tidsforbrug, som den opgaver fratager træningstiden.  
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Fra de yngste årgange vænnes vores ungdomsspillere til at træne i samme hal på samme tid som andre årgange.  
Dette sikrer en optimal udnyttelse af træningstiden.  
Det sikrer også et klubliv fra yngste medlem og op, og det sikrer at en træner/leder ikke står alene, hvis et uheld skulle være ude. 

 
På samme tid er det vigtigt for os, at forældrene også er meget med i livet omkring en årgang, så vi kan få indarbejdet klubbens 
kultur helt fra begyndelsen.  
Det sker også via at kunne købe en kop kaffe i klublokalet, hvor hele klubbens historik findes i form af billeder og pokaler mv., og 
hvor alle færdes og “kulturen” passer til klubbens værdier. Det er en enkel måde at “opdrage” til klubbens værdier.  
Vi ønsker en dag mere, så vi kan få træningen bygget op på en hensigtsmæssig måde. Mandage ses som fælles for begge køn, 
mens onsdage på sigt skal være for piger/kvinder og torsdage på sigt skal være for drenge/mænd. Endelig skal fredage på sigt 
være for det specielle - motionshold uden deltagelse i konkurrencer, talenttræning og elitetræning mv.  
E. KRAV FRA FLOORBALL DANMARK  
Spillet udvikler sig hele tiden, for floorball vil på det internationale plan gerne op blandt de store og blive en OL-idrætsgren.  
Derfor optimerer Floorball Danmark regler og træningskoncepter.  
Man er blandt andet i gang med at indfører et mellembane koncept, som skal vænne ungdommen fra en lille bane over en ny 
mellembane (70% af et halgulv) og videre til en stor bane.  
Det betyder, at årgange fra U9 til U13 skal bruge mere træningsplads end før, for at kunne tilpasse sig de turneringer, som de 
hold kan blive tilmeldt.  
F.  
EN LOKAL SUCCESHISTORIE  
Vi fejrer 30 års jubilæum til september for vores første officielle floorballkamp, og siden har det, med konjuktursvingninger, 
været en overordnet opadgående kurve for klubben.  
Specielt var det svært for os under Coronapandemien, men nu har vi fået stabiliseret og forøget medlemstallet.  
Mange af de nye medlemmer kan opsuges på eksisterende hold, men det kniber allerede på nogle årgange, og derfor er mere 
træningstid en absolut nødvendighed.  
Vi er nemlig meget nervøse for, hvis hal-gulvet bliver overfyldt. Dette vil nedsætte glæden ved at træne for vores medlemmer, 
og det vil hurtigt koste os medlemmer.  
Det er svært i dag at skaffe frivillige trænere og ledere, og det bliver sværere endnu, hvis hal-gulvet er overfyldt til træning.  
 
På vegne af Jægerspris Underducks FC  
Jan Rud Petersen Ole Peltola  
Formand for Bestyrelsesmedlem  
Jægerspris Underducks FC Kontaktperson vedr. haltid  
60124900 20131310  
Jan.rud.petersen@gmail.com olepel@icloud.com 

 

Jægerspris Idrætsklub 

Hej Martin 
  

Det samme gør sig gældende for JIK's ønske om haltid mandage og fredag i Møllegaardhallen.  
  

I materialet nævnes det at vores tid om onsdagen er flytte til Jægerspris hallen. 
Dette kan desværre ikke fungere som uddybes nedenfor.  

  

  
JIK fodbold har over de seneste sæsoner haft en massiv medlemstilgang som afspejles i de tal vi melder ind til jer. 

Specielt i de mindste årgange, men nu også for de lidt ældre årgange årg. 05/06 og 07.  
Vi er udfordret af at vi kun har bander der kan sættes op til de mindste i Møllegaardhallen, og at netop de mindste jo 

ikke kan spille til senere end kl. 19:00. derfor kan disse årgange ikke træne andre steder da kommunen jo har fjernet 

bander der stod i andre haller.  
  

Vi gentager vores konkrete løsningsforslag om at der sammen med Jægerspris Underducks findes en hal hvor de kan 
have mere fast til huse, og fortsætte den udvikling klubben er i.  

Skuldelev benyttes ikke ret meget og der har floorball før haft deres aktiviteter. Der er lagerplads til foreningens 
bander og der er en kantine som jeg er sikker på kan understøtte alle foreningens træner og kampe hvis floorball 

træder ind og driver den med deres frivillige som fodbolden jo gør i Møllegaardhallen.  

  
JIK fodbold har deres fulde års jul i Møllegaardhallen og om området omkring og har historisk altid holdt til her. 

Kantinen drives af fodbolden og de samme frivillige kræfter kan ikke både passe kantine her samt agere trænere 
andre steder henover vinteren. Det er tidsmæssigt uholdbart.  Da vi jo desværre ikke har en 
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kunstbane til at drive vores aktiviteter udendørs på om vinteren finder vi det helt naturligt at benytte Møllegaard 

hallen til fodbolden.  
  

Der har igennem mange år været en fin dialog og samarbejde fodbold og floorball imellem. 
Jeg kan dog forstå på Oles mail at floorball også har haft en massiv medlemstilgang, som sikkert også afspejles i 

deres tal, og derfor også har brug for bedre faciliteter og mere tid i hallen.  

  
Begge foreningers flotte medlemstilgang må derfor løses kommunalt så den fine udvikling kan fortsætte. JIK har over 

mange år udtrykt ønske om en kunstbane, men da dette ønske ikke kan finansieres må der jo kigges på eksisterende 
løsninger, og det er her Skuldelev hallen med fordel kan benyttes.  

 

Vi ser fra fodboldens side frem til et dialogmøde med kommunen og floorball.  
 

Mvh 
Lennie Hansen 

Formand, JIK Fodbold 
 

 

Dalby IF 
Hej Kent 

 
Ja det kan jo ske. 

 

Jeg lægger tiden ind fra tirsdag den 8.8.23. og til den 18.6.24. 
 

Venlig hilsen 
  

Ronni Ørnfeld 
Faglig idrætskoordinator 

  

Center for Kultur, Fritid og Ungeliv 
Idrætsanlæg 

Torvet 2, 3600 Frederikssund 
47 35 11 11 / 21 44 77 50 

www.frederikssund.dk 

 
Fra: kent@ustrup.com <kent@ustrup.com>  

Sendt: 17. marts 2023 08:55 
Til: Martin Hald <mhald@frederikssund.dk> 

Cc: Janne Dahl Jensen <jannejensendalby@gmail.com> 

Emne: Re: Solbakkehallen 
 

Hej Martin 
Jeg kan se på tilsendte materiale vedr. booking af tider i Solbakkehallen, at der er sket en fejl tirsdag.  Dels har vi 

netop fået et nyt hold og dels er der fejlagtigt ikke oprettet tid til et igangværende springhold. 
Da bookingtiden er udløbet skal jeg bede om at få reserveret tirsdag kl. 16,00 - 20,30 i perioden 17/3 2023 til 20/6 

2024 

Jeg beklager ulejligheden 
med venlig hilsen 

Dalby Idrætsforening 
       Kent Ustrup 

   Egelyvej 28 Dalby 

   3630  Jægerspris 
     22252781 

Kommentarer til færdige udkast  

Udfyldes med indkomne høringssvar 

Ønsker til 2. runde 

Jægerspris Hallen – Fr.Sund Radioflyver Klub 



  

  
38/68 

Søndag 12:00-18:00 

 
Skuldelev Hallen – SSSK 

Onsdag 19:00-21:00 Floorball og lørdag 9:30-12:00 Håndbold Fitness 
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Sale 

Kignæshallen 
-Mandag hele hallen: Gymnastik og bordtennis skifter kl. 18:15 (som i de forgangne sæsoner). 

-Tirsdag scenedel: Pensionistforeningen skal være færdige og ha’ ryddet af kl. 16:00. (Ikke kl. 16:15.) 
Gymnastik har søgt fra kl. 15:30, men kan først starte kl. 16:00. De 30 min. tilføjes i modsatte ende, 

så de har scenedelen til kl. 19:00 (og ikke kl. 18:30 som ansøgt). 

-Tirsdag gymnastikdel: Her kan Gymnastik godt starte kl. 15:30 og slutte kl. 19:00. Timen kl 18-19 er på buffer og 
bookes i 2. runde (hvis de ønsker det). 

-Fredag hele hallen: Konflikt på 1 time gymnastik og bordtennis = begge beholder de samme tider 22-23. 
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Fjordlandsskolen I Skibby Salen 
Ingen konfliktende ønsker. 
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Fjordlandsskolen – afd Skuldelev Salen 
Ingen kommentarer. 

 
 

Skolen i Herredet 
Konflikt Ballroom Dance og Kreds 57 kl. 19-20 om torsdagen. 
Udkast: Kreds 57 får kl. 17-19 og Ballroom beholder deres tid kl. 19-21.

 
 

Høringssvar for sale i Hornsherred 

 

Kommentarer til færdige udkast  

Udfyldes med indkomne høringssvar 

Ønsker til 2. runde 

Kignæshallen/Scenedel – Jægerspris Cykel Artister 
Søndag 10:00-12:00 

 

Kignæshallen/Gymnastikdel – Jægerspris Hjerteforeningens Motionsklub 
Søndag 8:30-11:30 
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Kunstgræs 
 
Dalby banen 
Ingen konflikter. 
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Skibby banen 
Ingen kommentarer. 
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Slangerup banen 
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Frederikssund banerne (11mands th / 8mands tv) 
Konflikt søndag kl. 16-18 FIK og Ultimate.  
Udkast: Ultimate beholder deres tid 16-18 og FIK får kl. 8-16 og kl. 18-21:30. 
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Idrætsbyens Kunstgræsbane 

Konflikt ml. OAKS og FIK om mandagen kl. 17-20. OAKS har søgt 17-20 og FIK 16-21. FIK søger perioden den 23.10. 

– 25.3. OBS: Kan de dele banen i den periode FIK søger ? 

 

Høringssvar for Kunstgræsbaner 

Frederikssund OAKS og Frederikssund Idrætsklub 
Fra: Ronni Ørnfeld <roern@frederikssund.dk>  

Sendt: 17. marts 2023 13:20 
Til: 'formand@oaks.dk' <formand@oaks.dk>; Jacob Levin Nielsen <jacob_nielsen15@hotmail.com> 

Cc: Martin Hald <mhald@frederikssund.dk> 

Emne: Kunsten Idrætsbyen sæson 23-24 
 

Hej Julie og Jacob 
 

I havde begge søgt på banen om mandagen til næste sæson. 
 

Julie og jeg har vendt ”konflikten” sammen og er kommet frem til følgende (rigtig gode) løsning  

 
OAKS råder over banen fra uge 31-42 og igen fra 14-26. 

 
FIK råder over den i ugerne 43-13. 

 

Særarrangementer o.lign. clearer begge klubber internt. 
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Jeg retter det i bookingsystemet. 

 
Venlig hilsen 

  
Ronni Ørnfeld 

Faglig idrætskoordinator 

Kommentarer til færdige udkast  

Udfyldes med indkomne høringssvar 

Ønsker til 2. runde 

Kunstgræsbane Kalvøen 11-mands – Fr.Sund Ultimate Club 

Søndag 16:00-18:00 (i aftalt samarbejde FIK Fodbold)  
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Svømmehaller 
Frederikssund Svømmehal 
Træningsbassinet  
(Bane 0 / Bane 1) 
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Træningsbassinet  
(Bane 2 / Bane 3) 
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Træningsbassinet  
(Bane 4 / Bane 5) 
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Træningsbassinet  
(Bane 6 / Bane 7) 
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Træningsbassinet  
(Bane 8 / Bane 9) 

 
 
Modstrømsbassin 

Ingen bookinger. Kan kun benyttes af oplært instruktør/trænere fra foreninger. 
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Børne og Øvelsesbassin 
Frederikssund Svømmeklub kan først få tider fra kl 16:00, da der er booket aktiviteter for handikap og psykisk sårbare 
indtil kl 16:00. Disse aktiviteter skal prioriteres før børn og unge aktiviteter. 
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Wellnessbassin 
Det er tilstræbt at fastholde så meget kontinuitet som muligt i varmtvandsaktiviteterne. Frederikssund Svømmeklub 
kan få varmtvand fra kl 16:00 mandag og onsdag. For at finde plads til FOF er der en time i Gigtskolens ansøgning 

om tirsdagen. 
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Skolen ved Kæret (Varmtvandsbassin) 

Der er konfliktende ønsker om vandtid mellem Reumatikerne og Slangerup Familiesvøm. Der indstilles til at fastholde 

sammen fordeling som i år. Slangerup FamilieSvøm har hold for psykisk sårbare som skal prioriteres. 

 

 

Høringssvar for svømmehallen i Frederikssund 

FOF Fjordlandet 
Fra: FOF Fjordlandet <info@fof-fjordlandet.dk>  

Sendt: 29. marts 2023 09:41 
Til: Kultur og fritid (Funktionspostkasse) <kulturogfritid@frederikssund.dk> 

Emne: vedr. bassintider 

 
Til rette vedkommende. 

  
Vi skriver til jer, da vi netop har ”overtaget” FOF Frederikssund, og endnu er ved at finde ud af hvordan og hvorledes 

jeres rutiner foregår. Vi har netop opdaget at vi ikke er blevet tildelt samme bassintider som sidste sæson, faktisk 

langt fra, og dette er vi selvfølgelig meget kede af. Vi er sikre på, at vi i den kommende sæson vil kunne fylde 
holdene op, da vi netop er ved at etablere et rigtig godt fundament i Frederikssund, og få skabt kontakter til 

undervisere og lærere (vi har jo været i Frederikssund længe, men selve administrationen er overtaget af os nu, som 
er større, og vil kunne håndtere større hold osv.). Vi havde forstået at dialogmødet i går var kl. 16-17 og havde afsat 

tid til at komme og være med, men desværre fandt vi ud af det var fra 19-20 og kunne ikke deltage. Vi håber dog I 

stadig vil være behjælpelige med, at vi får vores tider, eller i hvert fald de fleste af dem, retur 😊   

  

Med venlig hilsen 
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FOF Fjordlandet 

 
Gigtskolen 

Kære Martin  
Vores lokale fagkonsulent Rikke Hjorth deltager til mødet for Gigtskolen den 28/ 3, fordi jeg er på ferie fra og med 

den 27/ 3.  

 
 

I forhold til fordeling af bassin tider er vi enige med jeres fordeling, dog har jeg kun en lille præcisering at vores tider 
på Skolen ved kæret, slutter kl. 1330 om lørdage. 

Det vil vi gerne have med oversigten. 

Kommentarer til færdige udkast  

 

Ønsker til 2. runde 

Slangerup Svømmehal(træningsbassin) 

AKU Center Gnisten har søgt tider der konflikter med A6 Slangerup Svømmeklub. Da AKU Center laver aktiviteter for 

handikappede skal de prioriteres. Øvrige ledige tider kan søges i 2. runde. 

 

Slangerup Svømmehal(varmtvandsbassin) 
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AKU Center Gnisten har søgt tider der konflikter med A6 Slangerup Svømmeklub. Da AKU Center laver aktiviteter for 

handikappede skal de prioriteres. Gigtskolen og A6 Slangerup Svømmeklub har konflikt om tiden torsdag kl 13:30 – 
15:00. Gigtskolen blev tildelt tiden torsdage 12:00-15:00 i indeværende sæson. Dog havde Gigtskolen ingen deltager 

på holdene og tiden blev frataget Gigtskolen og givet til A6 Slangerup Svømmeklub fra uge 42 som fordelingsreglerne 
foreskriver. A6 Slangerup Svømmeklub bruger tiderne til hensyntagne hold for handikappede og psykisk sårbare. I det 

første høringsudkast havde administrationen overset denne historik. Derfor indstiller administrationen til at A6 

Slangerup Svømmeklub tildeles torsdage fra kl 13:30 -15:00. Gigtskolen kan tildeles tiden fra 12:00 – 13:30. Øvrige 

ledige tider kan søges i 2. runde. 

 

Høringssvar for svømmehallen i Slangerup 

A6 Slangerup Svømmeklub 

 
Slangerup den23 marts 2023.   

Høringssvar vedr. lokalfordeling Slangerup Svømmehal. 

Mandag. 
Vi har i dag tiden 12.00-15.00. holdene er babyer og Gigt/hensyntagende. Holdene tegner samlet i dag 53 

medlemmer og i næste sæson er vi sikre på at antallet stiger til 60 ide der er stor søgning på specielt vores 
gigt/hensyntagende hold, samt hold for autisme små børn. 

Tiden er givet til AKU Center og vi vil høre om det ikke var muligt vi taler sammen og deler hallen i det søgte tidsrum. 
Det er det varme vand vi har brug for og hvis AKU centeret kunne bruge det store bassin, så er der for vores 

vedkommende intet til hinder for at vi deler tiden. 

Det kunne være til stor glæde for alle, vi ser det tirsdag hvor vi overlapper med Team 2010. 
Kategorien handicap kan vi som forening ikke vælge i ansøgning da vi er en svømmeklub, men vi har handicaphold på 

lige fod med Team 2010, AKU og andre lignende. 
Torsdag. 
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Vi har i dag tiden 13,30 til 15,00 og der er 2 fyldte Gigt/hensyntagende/kroniker hold – alle på holdene vil gerne 

fortsætte næste sæson. Tiden er søgt, men er ikke kommet op i skema til konflikt. Vi har gennem de sidste mange år 
haft torsdagstiden og ved en fejl sidste sæsonsøgning kom tiden til Gigtskolen, Vi fik tiden tilbage fra uge 42, da 

Gigtskolen ingen deltagere havde på disse 2 tider torsdag. 
Igen må jeg henvise til kategorien handicap, dette er 2 handicaphold og jeg håber der er forståelse for at vi får denne 

tid ind i vores program. 

 
På forhånd tak og med håb om en god dialog på mødet den 28 marts. 

Venlig hilsen Laila Holmskov – Svømmeleder. 
Bestyrelsen A6 Slangerup Svømmeklub. 

Kommentarer til færdige udkast  

Ønsker til 2. runde 
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Foreningshuse 

Valhal 

Fr.Sund Sangforening har fået samme tid to gange = den ene på buffer. 

Bueskytterne havde misset deadline for ansøgning. De søger samme dage/tider igen. (de er nu lagt ind).
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Pedersholm 

Alle konfliktende ansøgninger på Pedersholm behandles af brugerrådet, hvorefter en løsning findes. 
Fra venstre 1.23 og 1.05 

 
 
  



  

  
61/68 

Fra venstre S09 og S11 
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S13 og S 41 
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S51 og S63  
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S75 
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Skibby Fritidscenter 

Ingen konflikter. 
 

Gymnastiksalen 
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Daglig stuen/Køkken 
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Fra venstre Lokale 2 , Lokale 3 og Lokale 4 

 

Rytterskolen(store rum) 
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Græse Gammel Skole 

 
 

Høringssvar for foreningshuse 

Viking Auto Sport 
Hej Martin 

 

Vi har modtaget udkast til sæsonfordeling 2023-2024. 
Det vedrører motorklubben Viking Auto Sport. 

Vi plejer at være i lokale S75 på Pedersholm i Frederikssund. 
Vi har søgt alle tirsdage kl. 18.30 til 22.00 

 

Det ser ud til at Fotoklubben også har søgt. Kan ikke se, om der evt. er andre. 
Det fremgår dog ikke øverst omkring konflikter. 

Vi plejer at have lokalet hele sæsonen. 
Kunne du ikke give mig datoer og tidsrum, hvor andre har søgt tirsdag aften? 

Dels for at se om vi kunne leve med det og dels så kunne jeg selv tale med dem. 
mvh 

 

Jan Johansen 
Viking Auto Sport 

Tlf. 5354-6134 
mail: ckjj26@gmail.com 


